

ORDERS OF REFERENCE

Thursday, March 13, 1986

ORDERED,—That the following Members do compose the Standing Committee on Elections, Privileges and Procedure:

Members

Boyer	King
Cooper	Murphy
Guilbault (Saint-Jacques)	Stackhouse—(7)
Howie	

ATTEST

Friday, February 14, 1986

ORDERED,—That the document entitled "Lobbying and the Registration of Paid Lobbyists, a Discussion Paper", be referred to the Standing Committee on Procedure and Organization;

That the Committee consider and report upon the issues discussed in the above-mentioned document; and

That the Committee report its findings and recommendations no later than March 30, 1986.

ATTEST

pour Le Greffier de la Chambre des communes

MICHAEL B. KIRBY

for The Clerk of the House of Commons

ORDRES DE RENVOI

Le jeudi 13 mars 1986

IL EST ORDONNÉ,—Que le Comité permanent des élections, des privilèges et de la procédure soit composé des députés dont les noms suivent:

Membres

Boyer	King
Cooper	Murphy
Guilbault (Saint-Jacques)	Stackhouse—(7)
Howie	

ATTESTÉ

Le vendredi 14 février 1986

IL EST ORDONNÉ,—Que le document intitulé: «Le lobbying et l'enregistrement des lobbyistes payés—Document de discussion» soit déferé au Comité permanent de la procédure et de l'organisation;

Que le Comité fasse une étude et présente un rapport sur les questions soulevées dans le document susmentionné; et

Que le Comité fasse rapport de ses constatations et de ses recommandations au plus tard le 30 mars 1986.

ATTESTÉ